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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz:

"Kívánja-e a Kormány belátható időn belül betiltani Magyarországon a nejlonzacskók
használatát?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/328. számon beadott, ,,Kívánja-e a Kormány szigorúbban szabályozni a műanyag zacskók
magyarországi forgalomba hozatalát, használatát?" című kérdésemre adott válaszát köszönettel
megkaptam, egyúttal ebben a formájában nem tartom azt kielégítőnek.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyarországon forgalomba hozott.műanyag zacskók kapcsán a következő kérdésem lenne:

- Kívánja-e a Kormány belátható időn belül betiltani Magyarországon a nejlonzacskók
használatát?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018. július 23.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő


